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БЕОГРАД – Председник фудбалског клуба Црвена звезда Драган Џајић и
потпредседник Небојша Човић после састанка Управног одбора изјавили су да је клуб
изнад свих појединаца и да заједно настављају започети посао.

  

  

„Ми смо решили све наше неспоразуме и настављамо започети посао у интересу Црвене
звезде, јер је она изнад свих нас”, рекао је Џајић новинарима после састанка на
стадиону црвено-белих.

  

На његове речи надовезао се и Човић.

  

„Немам ништа да додам, ни да одузмем. Као што сам рекао у саопштењу, ми смо наше
проблеме решили у интересу клуба. Наставићемо да радимо још јачим интензитетом, јер
је Звезда у великој кризи”, поручио је Човић.

  

Састанак УО на стадиону у Љутице Богдана трајао је два сата и 15 минута.

  

До сукоба између Џајића и Човића дошло је претходне среде, поједини медији објавили
су да је било и физичког контакта, али та информација је у међувремену демантована са
више страна.

  

Поред Џајића и Човића, у управном одбору црвено-белих су Ивица Тончев, Славиша
Кокеза, Александар Антић, Слободан Бабић, Бранко Радујко, Миодраг Лемајић, Предраг
Ћулибрк, Божидар Церовић, Милован Станишић, Миљко Ристић, Душан Савић, Бранко
Ковачевић, Зоран Башановић и Марко Ћулибрк.
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(Танјуг)
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